

تعميم رقم (134 / 2023) Circular No.

Date: 08/08/2023

التاريخ: 2023/08/08

To:
All Pharmaceutical Facilities

إلى:
جميع المنشآت الصيدلانية

Subject: Tawteen Initiative in the Pharmacy Profession

الموضوع: مبادرة توطين في مهنة الصيدلة

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرّنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد

In line with the DOH efforts to implement our leadership's directions regarding Tawteen Initiative in the Health Sector, and in accordance with the ministerial resolution no. (191) of 2023 and the ministerial resolution no. (279) of 2022; all pharmaceutical facilities are required to increase the current Emiratization rate of the pharmacist Profession, according to the Tawteen target that applies to all of the healthcare workforce including (doctors, pharmacists, nurses and allied health) in line with the DoH Circular No. (107) dated 22/06/2023 regarding "Tawteen Initiative and Health Workforce Sustainability".

تماشياً مع جهود دائرة الصحة - أبوظبي في تنفيذ توجيهات قيادتنا الرشيدة بشأن مبادرة التوطين في قطاع الصحة، ووفقاً للقرار الوزاري رقم (191) لسنة 2023 والقرار الوزاري رقم (279) لسنة 2022؛ فإنه يتعين على جميع المنشآت الصيدلانية زيادة معدلات التوطين الحالية لمهنة الصيدلة حيث تقرر وضع تطبيق مستهدف التوطين على المنشآت الصحية بحد أدنى 1% للكادر الصحي بكافة فئاته (أطباء، صيادلة، تمريض، مهن صحية مساندة) بما يتماشى مع تعميم دائرة الصحة رقم (107) الصادر بتاريخ 2023/06/22 بشأن "مبادرة التوطين واستدامة القوى العاملة الصحية".

Accordingly, we look forward to your cooperation to achieve the targets through the employment of UAE national pharmacist job seekers.

وعليه، فإننا نتطلع إلى تعاونكم لتحقيق المستهدفات من خلال توظيف الصيادلة المواطنين الباحثين عن عمل.

For any enquiries in this regard, kindly, contact: Healthcare Workforce Sector via email: tawteen@doh.gov.ae

لمزيد من المعلومات أو الاستفسار بهذا الشأن، يرجى التواصل مع: قطاع القوى العاملة الصحية عبر البريد الإلكتروني: tawteen@doh.gov.ae

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

Thanking you for your kind cooperation,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،،،

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication".

"هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي".



د. نورة خميس الغيثي
وكيل دائرة الصحة

